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 Jäsen Katri Ihalainen toi esiin seuraavan asian: 

 
Uusiin opetusryhmiin ja koulumatkoihin oppilaiden sopeuttaminen 
 
Koulujen lakkauttamisten yhteydessä tulee kiinnittää korostetusti huomiota 
lasten ja nuorten opetusryhmiin sijoittumisesta ja heidän 
ryhmäytymiseensä. On huomattu puutteita mm Kerimäen opetusryhmiin 
siirtyneiden oppilaiden ryhmäyttämisissä. Nyt on tehty uusia koulujen 
lakkauttamispäätöksiä, jolloin näiden oppilaiden määrä kasvaa ikävän 
paljon.  
 
Huomiota tulee kiinnittää myös opetuksen aloituksen kellon aikoihin. Tulee 
löytyä joustoa ja ketteryyttä, joka huomioi muuttuneen tilanteen jokaisessa 
opetusryhmässä. Oppilaitosta vaihtavat oppilaat ovat tasavertaisia uuden 
yksikkönsä oppilaita. 
 
 
Jäsen Timo Lajunen toi esiin seuraavan asian: 
 
Kallislahden liikuntapaikat ja lakkautusprosessin eteneminen 
 
Lakkautuspykälän esittelytekstissä oli maininta, että kaupunki hoitaa 
Kallislahden liikuntapaikkoja. Tosiasiassa kyläläiset ovat ne hoitaneet. 
Lakkautusuutisen tultua kyläläiset ovat ilmoittaneet talkoohengen 
romahtamisesta. Vapaa-aikatoimen on siis huolehdittava, että myös 
kallislahtelaiset, koulu ja päiväkoti mukaanlukien pääsevät nauttimaan 
talvisesta lähiliikunnasta. 
 
Lakkautukseen viitaten päiväkoti ilmoitti viimeksi edellisellä viikolla, että he 
tarvitsevat koulun liikuntasalia myös ensi vuonna. 
 
Lakkautusprosessissa on mahdollisimman pikaisesti käytävä selvittämään 
ensi syksyn koulukuljetuksia. Logistiikassa ollaan jo nyt ilmeisen 
huolissaan, saadaanko ollenkaan autoja lakkautettavien koulujen 
oppilaiden piteneviin kuljetuksiin. Lisäksi on pidettävä etusijalla sitä, että 
saman vuosiluokan kallislahtelaiset oppilaat pääsevät Kellarpellossa 
samalle luokalle. 

 
    

 
  
 


